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 CONSELL DE BARRI DE GUINEUETA  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 

ACORDS 

Data: Divendres 28 de juny Hora: 18:00  

Lloc: La Masia de La Guineueta 

Persones assistents 

Presidència:  Xavier Marce (Regidor del Districte de Nou Barris), David 

Martinez(Conseller tècnic), Aroa Ortega (Consellera Barri de la Guineueta) Gabriel 

Duarte (Gerent de Districte). 

Consellers o conselleres o altres representants polítics: 
PSC:  Esther Paez. 
PPC: Neus Ros.  
ERC: Quim Sangra. 
Bcn comu : Carles Benito.  
Junts: David Puertolas. 
 Tècnics o tècniques  municipals: 

Marta Gonzalez. Coordinadora territori,  Maite Berges. Gestora de projectes.  

Assistents: 

Membres Aavv guineueta, i zona recreativa Barcinova. Públic a total en el moment de 

màxima afluència 60 persones.  

Ordre del dia 

1-Renovacio vicepresidència i Comissió de seguiment del Consell de Barri 

Es valida la comissió de seguiment, composada per: 

Rosario Garcia, Francisco y Jeronimo Esteban.  membres de la  ZRBarcinova. 

AVV Guineueta, 

Pel que fa a la vicepresidència es valida la candidatura de Francisco Garrobo Raya, que 
ja s’incorpora a la taula.  

 2-Actualitzacio obres al barri (Fase 4, Iglesia i Can carreres). I pla d’inversió 
municipal. 
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Comença el segon punt fent referencia una carta adreçada al alcalde per part de 
l’AAVV Guineueta així com  a les pancartes que hi a la sala, demanant  Pla de Barris.  

S’aclareix que quasi be  totes les peticions recollides ja estan dins del PIM, per tant 
amb independència de Pla de Barris  ja s’han previst. A excepció del centre de dia que 
es competència de la Generalitat.   

El Regidor explica que hi ha el pla de rehabilitació (PRI), el Pla d’inversió municipal i 
també Pla de manteniment. A mes d’altres vies  com ara els pressupostos participatius 
que s’iniciarà a la tardor (30 millons d’euros).  Es una oportunitat que cal aprofitar 
presentant  projectes  de qualitat i amb suports veïnals.  

Pels interiors de la Guineueta (Obres fase 4) es compta amb una reserva 4.360.000 que 
inclou la redacció de projecte i part de la execució. Caldrà un altre mandat a nivell 
pressupostari per acabar tota l’actuació.  

Pel que fa a la rehabilitació de Can Carreres per acollir al EAIA i l’EBM la reserva es del 
10.500.000 i l’inici obres esta previst pel 2025 

Es destinaran 500.000e aquest estiu pel canvi de gespa del CF Guineueta. 

Esta pressupostada també la reforma ala oest del  Districte , per cobrir les necessitats 
dels serveis que han anat creixent . GU/ PIAD (atenció a dones) / SOAPI (atenció a 
persones migrades)  

En quant a les actuacions de manteniment.  Hi ha una reserva de 3.300.000 € per 
manteniment, es de les mes altes de Dtto.  

Església del mental. Estaran d’obres fins a finals d’any (exterior) per construir el nou 
centre parroquial. L’interior del temple encara no ha començat tot i tenir la llicència.  

Abans de la pandèmia hi havia un acord entre Ajuntament i Bisbat, de que les obres 
avançaven paral·lelament, el Bisbat s’ha endarrerit i quan les puguin fer hauran de 
reparar els desperfectes en la obra executada per Districte.  

 Tant pel fa a la fase 4 com a Can Carreres el pressupost ha estat aprovat, i cal fer les 
passes que pertoquen (basic, avant projecte, projecte executiu licitació ....però hi ha el 
compromís polític de tirar-ho endavant. 

S’anexa document presupost 
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Torn de paraula: 

La ubicació de Can Carreres esta llunyana 
pel veïnat de l’altre costat del Paseig 
Valldaura.  

 

On s’ubicara l’activitat de l’Esglesia. 

Preocupa que no es compleixi el calendari 

 

A l’espai que s’alliberara a tocar de la 
Masia es pot ubicar EBM o centre de dia.  

 

L’inici d’obres esta previst per finals del 
2025. Cal equilibrar mirada de barri i de 
ciutat en la distribució dels equipaments.  

 

En Sant Rafael i en una construcció 
soterrada.  

 

Segons PIU es zona verda  i una petita 
part d’equipament que dona continuïtat a 
la Masia. 

 

3-Pla endreça a la Guineueta.  S’explica que s’han incrementat papereres i  bancs. 52 
papereres a Via Favència  dintre la  ratio, i 3 noves al Parc de la Guineueta a la  zona de 
pícnic. També s’han reposat alguns bancs, des de Ditricte s’esta obert a valora noves 
demandes.  

Torn de paraula 

En Gacela 5 encara hi ha un banc de 
pedra. Cal reposar alguns que s’han 
retirat al llarg del C Gasela  i del Carrer 
Guineueta.  

Quan es demana retirar un banc es per 
que genera problemes (botellots)cal mes 
agilitat, Rambla Caçador.  

Es  mirarà en passejada especifica.  

 

Treure i posar bancs no sempre genera 
consens, i es rebem demandes 
contradictòries, cal valorar.  

Niu voluminós  a la Rambla Caçador, 
preocupa el risc que suposa.  

Problemàtica de nius a la ciutat, la posició 
de Parcs es molt proteccionista i cal 
argumentar-ho molt. 

4-Actualitzacio pla ascensors. 
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El pla previst no era prou àgil a nivell de gestions i de llicències on intervenen diferents 
estaments (Patrimoni, Paisatge urbà...) i les pròpies llicencies de Districte.  

S’ha anat treballant per actualitzar el PEMU i al juliol apareixerà una modificació que 
permetre agilitzar la tramitació i que resoldrà algunes dificultats. S’ha d’aprovar per 
tots els grups municipals i fer la exposició a la comissió de urbanisme. Als  efectes 
pràctics serà  l’octubre.  Aquesta modificació hauria de resoldre un percentatge alt dels 
casos.  

Cada vegada surten mes problemes de 
seguretat i accés als habitatges que han 
posat ascensors.  

Algunes d’aquests problemes s’han de 
resoldre amb la modificació. També es 
pot fer una reunió amb llicencies per 
veure que es pot flexibilitzar. 

L’ajuntament fa les inspeccions  de les 
obres, ha de garantir que acompleix la 
norma.  

Es tracta d’una obra privada  que 
contracta una empresa i aquesta s’ha 
d’ajustar a la normativa. Des de Districte 
s’ha treballat molt amb urbanisme  per 
aconseguir aquesta modificació.  

En un cas de persona amb mobilitat 
reduïda s’ha trobat que l’ascensor no 
para en la primera planta.  

Que traslladi la consulta a llicencies.  

Irregularitats de balcons acoblats a una 
passarel·la, alguns es permeten,  altres 
no.  

A Gacela 65 s’ha vist  deteriorament de 
tres escales com a conseqüència de les 
obres 

La responsabilitat de fer-ho com marca la 
normativa  es del que fa la instal·lació . 

Probablement no es resoldrà el 100% dels 
casos però amb les modificacions del 
PEMU confiem que si es beneficiï un alt 
percentatge. L’avv  recollirà i farà 
seguiment de les casuístiques 

5Pla mobilitat i altres temes. 

 Fa dues setmanes es va fer una sessió de mobilitat, seguretat i espai públic. La línia a 
seguir  es protegir i millorar la qualitat dels  carrils bici existents però no incrementar-
los  a priori. Es recullen les preguntes i demandes en aquet punt 

Preocupa molt el carril bici en la vorera de 
Passeig Valldaura. Han hagut accidents.   
Es preveu que hi haurà increment de 
transit amb la reforma de la Meridiana i 

Pel que fa a mobilitat els criteris han 
canviat. Es veu mes prioritari guanyar 
qualitat en els existents  que fer mes. Les 
solucions no seran fàcils. Pel que fa al de 
Psg Valldaura,  BIMSA ha d’estudiar 
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encara serà mes perillós.. 

 

solucions per que sigui mes segur, i en 
funció del que surti es faran les 
actuacions però mentre es valora  no es 
treu el carril 

Es demana que la parada del H2 es 
desplaci al costat del  CAP i al cost del 
mercat 

 

Ja es va traslladar a mobilitat i va denegar 
per seguretat. Ho tornem a traslladar 
però no som optimistes, prima el criteri 
de que els busos ortogonals puguin 
acomplir temps. 

Torn obert. 

Queixa dels veïns de Barcinova sobre 
seguretat, neteja i compliment de la 
norma.  

El CPA genera problemes, baralles... 
portem 15 anys , volem un canvi 
d’ubicació.  Estem en contra de 
l’acampada consentida.  

 

 

 

Demanem mes neteja als espais cedits 
entre Lorena i Passeig Valldaura.  

 

 

 

Demanem mes control i sancions si 
s’escau de les terrasses que no 
compleixen la normativa (aforaments 
horaris,..), verificar que tenen llicència.  

Els indicadors de neteja i de intervencions 
de GU son els que guien quan cal 
intervenir mes. La ubicació del CPA no 
està en qüestió, per mes que porti 15 
anys. Cal administrar-ho i incrementar la 
pressió quan sigui necessari.  

L’atenció a les persones sense llar es un 
problema de ciutat i de recursos, altres 
municipis com Hospitalet tenen moltes 
menys places, però l’ajuntament de Bcn 
vol donar resposta a la necessitat malgrat 
la manca de places. L’acampada no es 
desitjable però es  un mal menor 

 Moltes de les cessions d’espais privats 
d’us públic  amb el temps jurídicament 
han entrat en crisis. Alguna empresa de 
neteja ha argumentat que no han de 
netejar i se’ls ha donat la raó. S’està 
mirant com millorar el conveni per que 
cap empresa tiri enrere. 

Recentment s’ha fet campanya 
d’informació i posterior inspecció. També 
s’han imposat sancions en aquells casos 
que incomplien la normativa.  
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Que es l’ EAIA?  

 

L’EAIA, es l’equip d’atenció a la infància i 

adolescència. Fa atenció a famílies del 

territori amb dificulta i situacions de 

vulnerabilitat.  

Queixa pels sorolls que genera La masia, i 

també per La bodega que esta molt a 

prop. (psg valldaura 183). 

En som conscient i treballem amb els 
gestors per reduir-ho. S’ha de recordar 
que es una gestió cívica i no un contracte. 

Festa Major, s’ha trobat a faltar 
cartelleria informativa  i actes per totes 
les edats, especialment la gent gran.  

La FM l’organitza la comissió de Festes, 
Districte no intervé. Tenim constància 
que el primer cap de setmana els actes 
eren mes enfocats a gent jove pero el 
segon va incloure diversos actes adreçats 
a gent gran com les havaneres.  

 


